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Seja
družbenopolitičnega
zbora

Delegati družbenopolitičnega zfoora so se 7. no-
vembra ponovno sestali na seji. V okviru dnevnega
reda so najprej opravili sklepanje o tistih točkah
dnevnega reda, o katerih so sicer razpravljali 29.
oktobra na skupnem zasedanju občinske skupšči-
ne, a so žal zabeiežili nesklepčnost.

Več razprav so zatorej namenili gradivu Obrav-
nava izhodišč za pripravo dograditve koncepta
dela upravnih organov in njihove racionalizacije,
ki ga je predstavila namestnica predsednika IS
Marta Kalpič-Zalar.

Delegati so izpostavili zlasti naslednja vpraša-
nja: ali se smatra ustanovitev ene delovne skup-
nosti za zaposlene v KS glede na njihove obvezno-
sti do KS (KS bodo morale pristopiti k samo-
upravnemu sporazumu o medsebojnih pravicah in
obveznostih in ob tem natančno opredeliti obvez-
nosti v KS); ali je ustanovitev skupne strokovne
službe upravičena (poenostavljeno povedano gre
za združitev sekretariata skupščine in izvršnega
sveta) glede na vlogo skupščine in izvršnega sve-
ta, dana je bila podpora ustanovitvi pravne službe
(vršila naj bi nadzor zakonitosti samoupravnih
splošnih aktov tako OZD kot SIS) in razdružitvi
sekretariata za občo uprav6 in proračun, o uvedbi
pritožne knjige občanov, o bolj opredeljeni vlogi
krajevnih uradov...

Ves čas pa so se kot nit prepletala tudi vpraša-
nja, ali ta izhodišča zagotavljajo izboljšanje učin-
kovitosti občinske uprave, saj je neobhodno po-
trebno zboljšati ustreznejši. odnos do občanov.
Predvideva se sicer sprejemno informacijska služ-
ba, vendar bo poleg tega potrebno storiti še kaj.
In ne navsezadnje, v gradivu je premalo izpostav-
Ijcna modernizacija in uvajanje računalniške
opreme.

Načelno so delegati podprli izhodišča in sprejeli
sklep, da izvršni svet prouči pripombe in jih pri
izdelavi osnutka odloka tudi upošteva.

Podpora ukrepom
v DO Zagrad
TOZD Tleskoobloga

Družbenopolitični zbor je razpravljal o predlogu sklepa o uirepu
družbenega varstva v TOZD Pleskoobloga in ga ludi potrdil. 0
njem bo odloial rbor združenega dela na seji 21. novernbra.


